
Z á p i s z jednání Sněmu obcí Svazku obcí Křivoklátska, které se uskutečnil dne 24. února 

2025 od 15:00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu ve Skryjích, č.p. 15, 270 42 

Přítomni: dle přiložené prezenční listiny 

Program jednání:  

1. Zahájení, určení zapisovatele, schválení ověřovatelů zápisu 

2. Informace o činnosti SOK 

3. Zpráva o hospodaření SOK 

4.         Volba místopředsedy Svazku obcí Křivoklátska 

5. Usnesení o dalším postupu ve věci NP Křivoklátsko  

6. Diskuse 

7.         Různé 

9. Závěr 

 

1) Zahájení, schválení programu  

Paní Iveta Kohoutová zahájila jednání v 15:00 hodin a poděkovala Lence Šnoblové za 

uspořádání jednání Sněmu ve Skryjích.  Poté Iveta Kohoutová uvítala přítomné zástupce obcí 

a konstatovala, že sněm byl řádně svolán, je přítomno 26 zástupců obcí z celkového počtu 29 

členských obcí Svazku obcí Křivoklátska, 3 obce nepřítomny, což je doloženo prezenční 

listinou. Sněm Svazku obcí Křivoklátska je tedy usnášeníschopný. 

Dále Iveta Kohoutová seznámila s programem jednání, který byl členům SOK doručen. 

K navrženému programu jednání nebyly vzneseny žádné připomínky, proto navrhla hlasovat o 

schválení předloženého programu jednání a současně jmenovala zapisovatelkou jednání sněmu 

obcí dne 24.2.2025 Lenku Šnoblovou. 

Návrh usnesení: 

Sněm obcí schvaluje navržený program jednání.  

Výsledek hlasování: Pro:    26           Proti:     0     Zdržel se:       0         

 

Usnesení č. 1/2025 bylo přijato 

 

2) Předsedající navrhla zvolit:  

 

- ověřovatele zápisu: Petra Jirku  

 

 

Návrh usnesení:  

Sněm obcí schvaluje ověřovatele zápisu Petra Jirku.  

Výsledek hlasování: Pro:     26          Proti:                0            držel se: 0  



Usnesení č.  2/2025 bylo přijato  

- zapisovatele zápisu Lenku Šnoblovou  

 

Návrh usnesení:  

Sněm obcí schvaluje zapisovatele zápisu Lenku Šnoblovou.  

 

Výsledek hlasování: Pro: 26 Proti: 0 Zdržel se: 0  

Usnesení č. 3/2025 bylo přijato 

 

V 15:10 hodin se ke sněmu připojil starosta obce Hracholusky pan Radek Hlaváček. Nyní 

je přítomno 27 obcí SOK. 

 

3) Informace o činnosti SOK 

Předsedající informovala přítomné o činnosti SOK. Konkrétně o stavu nevypořádaných 

námitek obce Nižbor, o soudních jednáních s obcí Branov, Račice, Kublov, Hracholusky, 

Karlova Ves. O aktuálním stavu právního procesu schvalování zákona č. 114/1992 Sb. Dále 

obecně informovala o stavu finančních prostředků na účtu u České spořitelny. Stav k 24.2.2025 

je 18858,- Kč. Iveta Kohoutová informovala rozjednaných sponzorských darech ve výši 15 tis. 

Apelovala na zapojení, oslovení dalších sponzorů. Předsedkyně svazku informovala dále o 

nutnosti zaslat potvrzený schválený rozpočet a návrh rozpočtu na rok 2025(z úředních desek 

obcí). 

Návrh usnesení:  

Sněm obcí bere na vědomí informace o činnosti SOK. 

  

Výsledek hlasování:  

Pro: 27 Proti: 0 Zdržel se: 0  

 

Usnesení č. 4/2025 bylo přijato 

 4) Zpráva o hospodaření SOK 

Iveta Kohoutová informovala přítomné o hospodařeni SOK  

Příjmy za rok 2025 

ČS 18 858,- Kč 

 Výdaje SOK:  

Konzultační, poradenské a právní služby                                   Kč 72 600,-Kč  

 Zůstatek na běžném účtu vedeném u České spořitelny a.s. Rakovník byl k 24.2.2025 ve výši 

18 858,- Kč. 

Návrh usnesení:  

Sněm obcí bere na vědomí informaci o hospodaření SOK. 

  

Výsledek hlasování: Pro: 27 Proti: 0 Zdržel se: 0  



Usnesení č.  5/2025 bylo přijato 

 

5) Volba místopředsedy Svazku obcí Křivoklátska 

Předsedkyně svazku obcí Křivoklátska navrhla, po konzultaci na sněmu Svazku obcí 

Křivoklátska 17.12.2024 na pozici místopředsedy svazku obcí Křivoklátska Lenku Šnoblovou, 

starostku obce Skryje. Do dnešního dne nebyl přijat jiný návrh na volbu místopředsedy SOK.  

Sněm obcí SOK volí v souladu s čl. XI. Bod 1 písm. c) Stanov místopředsedou svazku paní 

Lenku Šnoblovou, starostku obce Skryje. 

Výsledek hlasování: Pro:   26      Proti:   0     Zdržel se: 1 

Usnesení č.  6/2025 bylo přijato 

Vzhledem ke skutečnosti, že je Lenka Šnoblová členem pracovní skupiny SOK, který je dle 

stanov 5tičlený s tím, že jejími členy jsou vždy předseda a místopředseda SOK, zůstává i 

nadále, dle čl. X Stanov SOK, členem pracovní skupiny SOK Lukáš Kocman. 

6)  Postup, další postoj k vyhlašování Národního parku Křivoklátsko 

Stav k zákonu o ochraně krajiny a přírody je ve fázi projednávání zákona v Poslanecké 

sněmovně. Novela zákona se nyní projednává ve výborech: garanční – výbor životního 

prostředí, hospodářský výbor, bezpečnostní výbor, zájem o tuto problematiku projevil i 

ústavněprávní výbor v návaznosti na soudní jednání jednotlivých obcí. Na jednání ve výborech 

můžeme vypracovat pozměňovací návrhy k zákonu. Je nutné pokračovat v připomínkování 

tohoto zákona č. 114/1992 Sb. Předsedkyně navrhuje usnesení k: vypracování a navržení 

pozměňovacích návrhů k zákonu č. 114/1992 Sb., účast na jednání v Poslanecké sněmovně: na 

jednáních výborů, kulatých stolů, veřejných seminářů.  

Jednání v Senátu ČR: veřejné slyšení, kulaté stoly, semináře, projednávání petice. 

 

Sněm obcí Křivoklátska kontinuálně nesouhlasí se záměrem vyhlásit NP Křivoklátsko a 

prostřednictvím svých zástupců bude nadále činit veškeré zákonné a procesní kroky 

k ochraně obyvatelstva a regionu, k čemuž získali zástupci obcí mandát při vstupu do 

Svazku obcí Křivoklátska. 

Výsledek hlasování: Pro:   27  Proti: 0            Zdržel se: 0  

Usnesení č.    7/2025 bylo přijato 

V dané souvislosti byl na sněmu SOK přečten otevřený dopis předsedovi STAN panu Vítu 

Rakušanovi, o jehož obsahu a zaslání v předneseném znění bylo hlasováno. 

Sněm obcí Křivoklátska souhlasí se zasláním otevřeného dopisu Vítu Rakušanovi, 

předsedovi STAN. K jeho zaslání pověřuje předsedkyni a místopředsedkyni SOK. Dopis 

je nedílnou součástí tohoto usnesení. 

Výsledek hlasování: Pro:   27  Proti: 0            Zdržel se: 0  

Usnesení č.    8/2025 bylo přijato 



 

7) Různé, Diskuze 

 Diskusi vedli zástupci obcí ke každému bodu zvlášť. I. Kohoutová hovořila ke svým 

vystoupením v médiích proti záměru vyhlásit NP Křivoklátsko.  

Iveta Kohoutová informovala o podaných kasačních stížnostech za obce Kublov, Račice, 

Hracholusky, Branov. Podotkla nutnost uhrazení soudního poplatku za podání kasační stížnosti 

z rozpočtu jmenovaných obcí. Poplatek je ve výši 5 tis. korun. Právní služby byli vyčísleny ve 

vztahu podání žalob, legislativní proces ZOPK. Kasační stížnosti vypracovala pro některé obce 

Lenka Šnoblová, za to díky, je to velká pomoc při administraci procesu. Další postup u soudních 

řízeních je, ale takový že obce musí zastupovat advokát. Další náklady na tato řízení je potřeba 

projednat. 

 Pro letošek nejsou zatím vybrané členské příspěvky.  

 

9) Závěr 

Předsedající poděkovala přítomným za účast na Sněmu obcí SOK.  Dále poděkovala všem 

starostům za spolupráci a účast na Sněmu obcí.  

Jednání bylo v 16:45  hodin ukončeno. 

 

 Ověřil: Petr Jirka 

  

 

24.2.2025 

 

 Zapsala: Lenka Šnoblová – starostka obce Skryje 

 

Iveta Kohoutová – předsedkyně SOK 

- starostka obce Karlova Ves 
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